

Verpflichtungserklärung

**Schuhschrank mit Sitzkissen,
gefertigt aus FSC[®]-zertifizierter Spanplatte**

Artikel-Nr.: 15918

Prüfbericht-Nr. CAL22-022174-1/aum

Hiermit bestätigen wir, dass das oben aufgeführte Produkt den geltenden Bestimmungen des Lebensmittel-, Bedarfsgegenstände- und Futtermittelgesetzbuches (LFGB) und gemäß Artikel 33 der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006, dass das Produkt keinen gemäß die Kriterien des Artikel 57 erfüllenden und gemäß Artikel 59 Absatz 1 ermittelten Stoff in einer Konzentration von mehr als 0,1 Massenprozent (w/w) enthält.

Die Rückverfolgbarkeit des Produktes wird von uns sichergestellt.

Willingen, 07.03.2022

Ort, Datum

U. Kesper

Unterschrift



F. ANTON KESPER GmbH
Im Gewerbepark 1
34508 Willingen
GERMANY
Tel.: +49(0)5632 - 94 99-0

Firma
F. Anton Kesper GmbH
Im Gewerbepark 1
34508 Willingen
Germany
www.kesper.com



Letter of Intent

**Indoor shoe cabinet with seat cushion,
made of FSC®-certified particle board**

Article-No.: 15918

Lab-testing report no. CAL22-022174-1/aum

Herewith we confirm that the product is comply with the current legal requirements of the German "Food, consumer goods and feed code (LFGB)" and we confirm that in accordance of Art. 33 of the Commission Regulation (EU) No. 1907/2006 that the product don't contain subject to the criterion of Art. 57 und subject to Art. 59 para. 1 detective substance with a concentration of more than 0,1 weight-percentage (w/w).

We guarantee the retrace ability of the products.

Willingen, 07.03.2022

Place, Date

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "F. Anton Kesper", is written over a horizontal line.

Signature



Valid: Issue date plus 3 years